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Geachte leden, 
 
In deze bijzondere tijden van Corona proberen we als bestuur van onze vereniging, zo goed 
mogelijk invulling te geven aan onze taken. Dat dit minder makkelijk gaat dan in de tijd voor 
het uitbreken van het Corona virus zal u duidelijk zijn. Gelukkig zien we dat steeds meer 
maatregelen worden versoepeld. Dit neemt niet weg dat we ook de komende tijd nog steeds 
te maken hebben met maatregelen die invloed hebben op ons dagelijkse leven.  
 
Een algemene ledenvergadering is fysiek niet mogelijk 
Volgens goed gebruik houdt ook onze vereniging jaarlijks haar algemene ledenvergadering. 
Naast het gegeven dat het goed is om elkaar te ontmoeten en zaken met elkaar te 
bespreken, is dit ook een wettelijke verplichting voor ons als vereniging. Hiervoor wordt u 
elk jaar uitgenodigd.  
 
Voorlopig zijn bijeenkomsten van 30 of meer personen niet toegestaan. Voor bijeenkomsten 
met minder dan 30 personen geld dat de 1,5 meter regel moet worden gehandhaafd. De 
kans bestaat dat er meer dan 30 personen aanwezig zullen zijn. In dat geval moeten we 
leden bij de deur weigeren. Dit willen we liever niet. 
 
Als bestuur hebben we nagedacht hoe we toch een ledenvergadering kunnen houden, 
zonder fysieke aanwezigheid van de leden. Dit zou via een online bijeenkomst via internet 
kunnen. We weten dat niet alle leden hier kennis en ervaring mee hebben. Hierdoor kunnen 
zij niet meedoen aan de vergadering. Dit willen we uiteraard wel. 
 
We kiezen dit jaar voor een schriftelijke ledenvergadering 
Als bestuur hebben we besloten om dit jaar de ledenvergadering schriftelijk te laten 
plaatsvinden. Dit doen we door u bij deze brief een aantal stukken toe te sturen. Vervolgens 
kunt u binnen 1 maand laten weten of u het met een voorstel wel of niet eens bent. Op deze 
wijze kunnen we drie noodzakelijke beslissingen toch door u laten nemen.  
 
Er worden drie besluiten aan u voorgelegd 
Het eerste besluit is een wat formeel besluit. Dit gaat om het aanpassen van het 
huishoudelijk regelement. We merken dat het huishoudelijk regelement op een paar punten 
wat aanscherping nodig heeft. In de bijlage treft u hierover meer informatie aan.  
 
Het tweede besluit gaat over het bestuur van de vereniging. In de statuten van de vereniging 
staat dat een bestuur uit 7 personen moet bestaan. We merken helaas dat het niet haalbaar 
is om dit bestuur volledig gevuld te krijgen. Daar komt bij dat het in onze beleving ook geen 
noodzaak is om een bestuur te hebben dat uit 7 personen bestaat. Ons voorstel is om dit 
aantal te wijzigen in 4 personen. In de bijlage bij deze brief treft u hier ook meer informatie 
over aan.  
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Het derde besluit gaat ten slotte over de benoeming van Kees van Gemert als lid van het 
bestuur. Kees woont samen met zijn vrouw en twee kinderen in Roderesch. Veel van jullie 
zullen Kees wellicht al kennen, onder andere door zijn vrijwilligerswerk voor de ijsbaan. Ons 
voorstel is dat Kees de vacature zal opvullen die is ontstaan door het vertrek van Wiebe 
Kruijer.  
 
Een overzicht van de financiën is bijgevoegd 
De penningmeester, Willem Niessink heeft de cijfers weer keurig op orde gemaakt. In de 
bijlagen treft u hiervan een overzicht met toelichting aan.  
 
Wiebe Kruijer heeft moeten stoppen als bestuurslid 
Wiebe heeft afgelopen najaar moeten besluiten om te stoppen met het bestuurswerk. 
Wiebe heeft zich jarenlang met veel energie ingezet voor onze dorpen. Zo heeft hij veel 
gedaan voor de verkeersveiligheid, maar ook voor het RAShuys. Ook bij de jaarlijkse 
feestweek was Wiebe altijd van de partij en aanwezig om te helpen. We mogen blij zijn met 
het voorbeeld dat Wiebe hierin voor ons allemaal is. Uiteraard zullen we nog gepast 
aandacht besteden aan Wiebe zijn vertrek.  
 
Hoe kunt u reageren? 
Voor alle drie voorstellen geldt dat u schriftelijk of per mail kunt reageren wanneer u 
hiermee niet kunt instemmen. We zouden het fijn vinden wanneer u dan ook kunt aangeven 
waarom u hiermee niet kunt instemmen. Uw reactie ontvangen we in dat geval graag 
uiterlijk binnen 1 maand na ontvangst van deze brief 
 
Wanneer u wel kunt instemmen met de voorgesteld besluiten hoeft u dus niet te reageren. 
Door het aantal reacties te tellen kunnen we als bestuur dus bepalen hoeveel mensen voor 
de voorstellen stemmen en hoeveel tegen de voorstellen zijn.  
 
Uw reactie kunt u sturen naar het secretariaat van de vereniging per adres Giezenstraat 7, 
9305 TG in Roderesch. Ook kunt u een mail sturen naar secretariaat@rasdorpen.nl.  
 
Schouw 2020 
Ook dit jaar vindt er weer een schouw plaats. We gaan als bestuur dan met een paar 
ambtenaren van de gemeente door de dorpen. We bekijken dat situaties die in onze 
beleving aandacht nodig hebben. Dit kan gaan om overlast situaties, maar ook om 
snoeiwerkzaamheden of losliggende bestrating.  
 
Mocht u punten hebben die we met de gemeente moeten bespreken, dan kunt u die aan 
ons melden door een mail te sturen naar het secretariaat. We nemen dit dan mee in ons 
gesprek met de gemeente. De schouw vind plaats na de zomervakantie. Vandaar dat we 
graag voor 1 augustus uw punten ontvangen.  
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Ten slotte 
Als bestuur zouden we graag zien dat nog 1 persoon ons komt versterken. We hebben nu 
bestuursleden uit Alteveer en Roderesch. Het zou erg fijn zijn dat er nog iemand bij komt die 
in Steenbergen woont zodat alle drie de dorpen iemand in het bestuur hebben zitten. 
 
Dus woont u in Steenbergen en kunt u af en toe een uurtje vrij kunnen maken, laat het ons 
dan weten! Als u aarzelt of het wel iets voor u is, bel dan gerust (050-2802659) of stuur een 
mailtje naar het secretariaat.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Tom Stienstra 
Voorzitter  


